《釋義及逋則條例》	

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年水務設施(修訂)規例》

議決將於 2000 年 12 月 20 日提交立法會會議省覽的《2000 年水務設施(修 訂)規例》(即刊登於憲報的 2000 年第 358 號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and General Clauses Ordinance (Cap. 1))

WATERWORKS (AMENDMENT) REGULATION 2000

RESOLVED that the Waterworks (Amendment) Regulation 2000, published as Legal Notice No. 358 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 20 December 2000, be repealed.

田北俊議員的決議案

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年水務設施(修訂)規例》

議決將於 2000 年 12 月 20 日提交立法會會議省覽的《2000 年水務設施 (修訂)規例》(即刊登於憲報的 2000 年第 358 號法律公告)廢除。

Hon James TIEN Pei-chun's proposed resolution

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and General Clauses Ordinance (Cap. 1))

WATERWORKS (AMENDMENT) REGULATION 2000

RESOLVED that the Waterworks (Amendment) Regulation 2000, published as Legal Notice No. 358 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 20 December 2000, be repealed.